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                  Protokół z X  

                            Sesji Rady Gminy Ksawerów, która odbyła się w dniu 

        dniu 12 kwietnia 2007 r. w sali konferencyjnej  

                                              Urzędu Gminy Ksawerów. 

 

Ad.1. 
Przewodniczący Rady –Tadeusz Grala o godz. 11.30. otworzył obrady X Sesji Rady 

Gminy Ksawerów. Po powitaniu wszystkich obecnych stwierdził, że zgodnie z listą obecności w 

obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum władne do podejmowania prawomocnych 

decyzji.O terminie sesji, radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Nieobecni są radni: 

Arkadiusz Bielecki i radny Piotr Kuźnicki. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy Ksawerów-Maria Kopczewska 

2) Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

3) Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński 

4) Sołtysi Gminy Ksawerów. 

Ad.2.  

 Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska postawiła wniosek o wniesienie do porządku w pkt. 7.6. 

projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym 

Domu Samopomocy w Ksawerowie. 

Za przyjęciem wniosku Pani Wójt Marii Kopczewskiej – głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Wobec braku innych wniosków, Przewodniczący Rady Tadeusz Grala postawił wniosek                   

o zatwierdzenie porządku obrad wraz z przyjętą poprawką. 

Rada Gminy Ksawerów w głosowaniu – 13 głosami „za”, bez głosów przeciw                                      

i wstrzymujących się zatwierdziła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad X Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 

7. Podjęcie uchwał: 
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7.1 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Ksawerowie przy  

ul. Zachodniej 33 

7.2 w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia 

lustracyjnego 

7.3 w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia 

lustracyjnego 

7.4 w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Ksawerów 

7.5 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 r. 

      7.6. w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym 

Domu Samopomocy w Ksawerowie. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne 

9. Zamknięcie obrad X Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

Ad.3. 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Barbary Wódki                        

i radnej Marii Wróbel, które wyraziły zgodę. Za przyjęciem Komisji Uchwał i Wniosków w 

przedstawionym składzie głosowało – 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

stwierdzono.  

Ad.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było ch mętnych do zabrania głosu w tym 

punkcie.  

Ad.5. 
SPRAWOZDANIE Z PRACY WÓJTA GMINY KSAWERÓW PO OSTATNIEJ SESJI 

RADY GMINY W DNIU 29 III 2007 r. 

Zarządzenia Wójta: 

-w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 r. (przesunięcia między paragrafami) 

Ważniejsze spotkania i wydarzenia: Spotkanie w Regionalnej Izbie Obrachunkowej z Udziałem 

Przewodniczącego Rady i Skarbnika Gminy w sprawie opłaty targowej na terenie Gm. Ksawerów. 

-zatrudnienia od 1 IV 2007 r. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Janiny 

Gbiorczyk 

Sprawozdanie z wykonanych prac od dnia 29 marca 2007 r. do dnia 10 kwietnia 2007 

r.Referat Gospodarki Komunalnej  

11..  PPrrzzeekkaazzaanniiee  ddoo  ppooddppiissaanniiaa  uummoowwyy  zz  MMiieejjsskkiimm  PPrrzzeeddssiięębbiioorrssttwweemm  KKoommuunniikkaaccyyjjnnyymm  ŁŁóóddźź,,  

SSppóółłkkaa  zz  oo..oo..  nnaa  uużżyycczzeenniiee  ttoorróóww  ii  ssiieeccii  ttrraakkccyyjjnneejj  nnaa  ffuunnkkccjjoonnoowwaanniiee  ttrraammwwaajjuu  lliinniiii  „„1111””..  

2. Wyłoniono Wykonawcę na zadanie pn. „Budowa sieci wod. - kan. w ulicy Cichej                         

w Ksawerowie” - Firma PHU JONTEX, Leszczyny Duże, Dłutów, za kwotę brutto 
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445.984,43 zł 

3. Wyłoniono  Wykonawcę na nadzór inwestorski nad zadaniem pn. „ Przebudowa i 

rozbudowa budynku Urzędu Gminy na mieszkalne i biurowe w Ksawerowie -     Firma 

Techniczna Obsługa Inwestycji,  Łódź, za 1,15% od wartości netto zadania,                              

co stanowi kwotę brutto 47.400,66 zł. 

4. Wyrównano równiarką drogi o nawierzchni gruntowej i szlakowej.  

5.   Pracownicy gospodarczy:            

10. sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach z 

selektywną zbiórką odpadów oraz teren gminy; 

11. naprawa dróg o nawierzchni bitumicznej – uzupełnianie ubytków mieszanką mineralno – 

asfaltową na zimno:  ulica Widzewska, Ksawerowska, Targowa, Bednarska, Nowa, 

Zachodnia, Handlowa, Miodowa, Leśna; 

1122..  nnaapprraawwaa  ddrróógg  oo  nnaawwiieerrzzcchhnnii  nniieeuuttwwaarrddzzoonneejj  ppoopprrzzeezz  uuzzuuppeełłnniiaanniiee  uubbyyttkkóóww  sszzllaakkąą::  uulliiccaa  

TTyyllnnaa,,  OObbwwooddoowwaa;;  

1133..  nnaapprraawwaa  nnaawwiieerrzzcchhnnii  ttłłuucczznniioowweejj  ––  uulliiccaa  BBiiaałłaa..  

PPrrzzeepprroowwaaddzzoonnoo  kkoonnttrroollee  ppoodd  wwzzggllęęddeemm  ooddpprroowwaaddzzaanniiaa  nniieecczzyyssttoośśccii  cciieekkłłyycchh  zz  ppoosseessjjii  pprrzzyy                                      

uull..  OOggrrooddnniicczzeejj..  

WW  ddnniiuu  66  kkwwiieettnniiaa  22000077  rrookkuu  uuppłłyynnąąłł  tteerrmmiinn  sskkłłaaddaanniiaa  uuwwaagg  ii  wwnniioosskkóóww  ddoo  zzmmiiaannyy  ppllaannuu  

zzaaggoossppooddaarroowwaanniiaa  pprrzzeessttrrzzeennnneeggoo  ddoott..  tteerreennóóww  pprrzzyy  uull..  JJaannaa  PPaawwłłaa  IIII..  NNiiee  wwppłłyynnęęłłyy  żżaaddnnee  wwnniioosskkii  

aannii  uuwwaaggii..  

NNaa  nnaajjbblliiżżsszzeejj  sseessjjii  zzoossttaanniiee  pprrzzyyggoottoowwaannaa  uucchhwwaałłęę  ww  sspprraawwiiee  zzmmiiaannyy  ppllaannuu..  

INFORMACJA 

W zakresie wydanych pism oraz wykonywanych prac w referacie podatków i opłat – w okresie od 

28 marca 2007 r. – do 11 kwietnia 2007 r. 

Księgowość podatkowa (wpłaty) 

1) Księgowanie wpłat w zakresie podatku od środków transportu, zobowiązań pieniężnych – 

osoby fizyczne i prawne. / na dzień 11 –IV – 2007 r./ 

      - zobowiązanie pieniężne (wpłaty bież. I zaległe )  - 26.851,00 zł. 

      - podatek od nieruch., rolny – osoby prawne    -      124,00 zł. 

      - podatek od środków transp. (osoby fizyczne, prawne )-  23.525,00 zł. 

      2) Rozliczenie wpłat inkasentów z tyt. I raty 2007 r.  -314.139,70 zł.  

(Ksawerów Północ – 68.633,10zł, Ksawerów Południe -71.508,20 zł, 

Ksawerów Wschód-84.497,80 zł, Ksawerów Zachód – 13.061,60 zł. , Nowa Gadka- 6,552,00 zł. , 

Wola Zaradzyńska – 69.917,00 zł ) 

3)Decyzja w sprawie rozłożenia na 6 rat podatku od środków transportowych na kwotę 6,801,00 
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zł wraz z odsetkami za zwłokę 655,00 zł. 

4)kompletowanie materiału dowodowego w sprawie umorzenia podatku od środków 

transportowych – 1 wniosek 

5)Przyjmowanie wniosków w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego – 5 szt. 

6) Wydanie zaświadczeń o ujawnionych zaległościach – 1szt.  

Na zakończenie Pani Wójt poinformowała, iż rozkazem personalnym nr 104/07 z dnia 02 kwietnia 

2007 roku na wolny etat dzielnicowych w Ksawerowie została oddelegowana do służby w 

Ksawerowie Pani Małgorzata Kaniowska. W tej chwili Rewir w Ksawerowie posiada pełną obsadę 

etatową i pracuje całodobowo.  

Pytania do Pani Wójt: 

Radna Helena Rusak w związku z tym, że został wyłoniony wykonawca na ul. Cichą, zapytała 

kiedy rozpoczną się prace na tej ulicy, ponieważ mieszkańcy o to pytają. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w następny poniedziałek  zostanie 

zorganizowane spotkanie z mieszkańcami tej ulicy. Po zarejestrowaniu dziennika budowy 

rozpoczną się prace. Pani Wójt poinformowała, że ta firma realizowała już prace na terenie Gminy 

Ksawerów – Widzew i nie należy do najlepszych, ale została wybrana ze względu na najniższą 

cenę.   

Sołtys Kazimierz Ludziejewski stwierdził, że na ul. Kosmowskiej został wyrównany pewien 

odcinek ulicy na której była robiona kanalizacja został wyrównany tłuczniem i pan sołtys zapytał 

czy odcinek na ul. Wolskiej będzie również uzupełniony tłuczniem? 

Pani Wójt Maria Kopczewska odpowiedziała, że na razie nie. Ulica Kosmowska została 

zrealizowana w ramach całego zadania. 

Radna Maria Wróbel zapytała na jakim etapie jest aktualnie sprawa  oświetlenia w Widzewie na 

odcinku między kioskiem a sklepem? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w tej sprawie zakończyły się  negocjacje 

między prywatnymi przedsiębiorcami  z ul. Tymiankowej, ponieważ taka była umowa z Zakładem 

Energetycznym a Gminą, że jeżeli Gmina przekaże oświetlenie na ul. Tymiankową i  podmioty 

gospodarcze część linii energetycznej, to Zakład Energetyczny wykona nam oświetlenie na                      

ul. Szkolnej. 

Czekamy na pismo z ŁZE. Na razie możemy wystąpić tylko o pozwolenie na budowę, ponieważ do 

końca nie wiemy, kto będzie inwestorem tego zadania.  

Ad.6 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poinformował, że wpłynęła następująca korespondencja: 

1) Pismo TK.5511-2/07 skierowane do Starostwa Powiatowego w Pabianicach Wydział Dróg                        
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i Mostów informujące o tym, że Wójt Gminy Ksawerów prosi o umieszczenie znaków poziomych 

na skrzyżowaniu ulic Wschodnia – Wolska na terenie Gminy Ksawerów oraz wykupieniu przez 

Starostwo Powiatowe pasa gruntu celem poprawienia widoczności. 

2) Pismo TK.5511-3/07 skierowane do Starostwa Powiatowego w Pabianicach Wydział Dróg                        

i Mostów informujące o tym, że Wójt Gminy Ksawerów prosi o wyznaczenie przejścia dla pieszych 

w rejonie skrzyżowania drogi powiatowej nr 24175 – ulicy Szkolnej i Jana Pawła II z drogą gminną 

– ulicą Zachodnią w Ksawerowie. Wniosek w tej sprawie został zgłoszony w dniu 29 marca 2007 r. 

przez Radnych na IX Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

3) Pismo TK.5511-4/07 skierowane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział      

w Łodzi informujące o tym, że Wójt Gminy Ksawerów prosi o wyznaczenie w rejonie 

skrzyżowania drogi krajowej nr 14 (działka nr ewid. 1528) – ulicy Łódzkiej z drogą gminną – 

ulicami: Ksawerowską i Widzewską w Ksawerowie. Wniosek w tej sprawie został zgłoszony w 

dniu 29 marca 2007 r. przez Radnych na IX Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

Ad.7. 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 7 porządku obrad Przewodniczący Rady Tadeusz Grala 

zapytał o opinię Stałych Komisji odnośnie projektów uchwał.   

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej - Helena Rusak powiedziała, że na 

wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji projekty uchwał: 

1)w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Ksawerowie przy ul. Zachodniej 33 , 

2) w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego, 

3)w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego, 

4)w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym, otrzymały 

pozytywną opinię natomiast projekty uchwał: 

1) w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Ksawerów, 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 r. 

 – zostały zaopiniowane negatywnie. 

Ad.7.1.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu treści projektu uchwały nr X/50/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Ksawerowie przy  

ul. Zachodniej 33, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr X/50/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 kwietnia 2007 roku w sprawie 

nadania imienia Szkole Podstawowej w Ksawerowie przy  

ul. Zachodniej 33 – głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad. 7.2  
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Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu treści projektu uchwały nr X/51/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia 

lustracyjnego,  postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr X/51/07 Rady 07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 kwietnia 2007 roku 

w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego - 

głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta i wręczył Sekretarzowi 

Gminy Panu Rafałowi Tustanowskiemu Druk oświadczenia o pracy lub służbie w organach 

bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944. do dnia 31 lipca 

1990 r. 

Ad.7.3. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu treści projektu uchwały nr X/52/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia 

lustracyjnego, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem nr X/52/07 Rady Gminy Ksawerów w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o 

obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego- głosowało 13 radnych, głosów przeciw                             

i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta i wręczył Skarbnikowi 

Gminy Panu Robertowi Zwierzyńskiemu Druk oświadczenia o pracy lub służbie w organach 

bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944. do dnia 31 lipca 

1990 r. 

Ad.7.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu treści projektu uchwały w sprawie opłaty 

targowej na terenie Gminy Ksawerów, postawił wniosek o jej podjęcie. Przeciw podjęciu uchwały 

głosowało -13 radnych, za – głosów „O”, głosów wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że Rada Gminy Ksawerów nie podjęła uchwały w 

sprawie opłaty targowej.  

Ad.7.5. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu treści projektu  w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 r., postawił wniosek o jej podjęcie.  

Przeciw podjęciu uchwały głosowało -13 radnych, za – głosów „O”, głosów wstrzymujących nie 

stwierdzono. 

Ad.7.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały Nr X/53/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu 
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Samopomocy w Ksawerowie, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały Nr X/53/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 kwietnia 2007 r.                        

w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy 

w Ksawerowie- głosowało 13 radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak poinformowała, że w dniu 

wczorajszym uczestniczyła w posiedzeniu Komisji powołanej przez Ministra Oświaty                                 

i Wychowania Pana Romana Giertycha. Komisja w składzie: wizytator kuratorium, policjant i ja z 

ramienia Komisji Samorządowo-Społecznej, która zajmuje się szkołami odwiedziła Szkołę 

Podstawową w Ksawerowie i w Woli Zaradzyńskiej. Gimnazjum było wizytowane w miesiącu 

styczniu. 

W związku z tym było spotkanie z przedstawicielami rodziców, uczniów oraz nauczycieli, na 

którym poruszono problemy przemocy w szkole i warunków, w jakich uczniowie się uczą. 

Podczas tego spotkania zostały zgłoszone pod adresem Urzędu i Rady Gminy  następujące wnioski: 

1) Wniosek Szkoły Podstawowej w Ksawerowie w sprawie wykonania chodnika na ul. 

Zachodniej od ul. Jana Pawła II do ul. Sienkiewicza. 

2) Wniosek o założenie  dwóch spowalniaczy: jednego  na wysokości szkoły i jednego poza  

szkołą. Proszono, aby poważnie potraktować sprawę założenia tych spowalniaczy, ponieważ 

teren wokół szkoły jest bardzo niebezpieczny i może się tam zdarzyć wypadek, ponieważ 

kierowcy nie przestrzegają przepisów ograniczenia prędkości.  

Powiadomiono mnie, że uczniowie zbierają już  podpisy i taki wniosek ma wpłynąć do Urzędu. 

Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej nie zgłosiła żadnego wniosku.   

Zgłaszam, to jako wniosek formalny, który przekazuję na życzenie Rady  Rodziców, nauczycieli                 

i uczniów.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odnośnie spowalniaczy powiedziała, że w Pabianicach na                          

ul. Grobelnej są one zamontowane i kierowcy je omijają, ponieważ niszczą sobie nadwozia. 

Niszczy się asfalt. Poza tym koszt zakupu 1 spowalniacza wynosi 6 000 zł. i podlega konserwacji, 

także trzeba się liczyć  z takimi wydatkami.  Wczoraj na ul. Zachodniej stał radar i jest chyba 

bardziej skuteczny od montowania spowalniaczy. Co do chodnika to na ul. Zachodniej jest już 

zrobiona dokumentacja i na pewno będzie to dobre rozwiązanie.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak – w uzupełnieniu dodała, że 

przedstawiła argumenty dot. spowalniaczy i w związku z tym rodzice zaproponowali, aby postawić 

patrol policyjny w godzinach rannych.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że można zwrócić się do Policji z takim 
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wnioskiem.  

Sołtys Kazimierz Ludziejewski zapytał kiedy będzie robiony chodnik na ul. Wolskiej? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w Starostwie Powiatowym trwają prace 

przygotowawcze na rezerwację środków w budżecie z przeznaczeniem na ul. Jana Pawła II i ul. 

Wolską. Mam przyrzeczenie Pana Starosty, że te inwestycje będą robione.  

W tym miejscu Pani Wójt poinformowała, że w dniu 16 kwietnia 2007 r. odbędą się 2 zebrania z 

mieszkańcami: 

- godz. 15.00 ul. Ogrodnicza, 

-godz. 16.00 ul. Sucha i Łódzka. 

Ponadto Pani Wójt Maria Kopczewska poinformowała, że w ubiegłym i w tym roku Policja 

wystąpiła do nas z prośbą o zaplanowanie w budżecie Gminy Ksawerów środków finansowych na 

współfinansowanie zakupu nowego radiowozu dla potrzeb naszego Rewiru Dzielnicowych w 

Ksawerowie w wysokości 50% czyli około 30 tys. zł. z nadwyżki budżetowej. Czy jest taka wola ze 

strony Państwa Radnych na przeznaczenie tych środków z nadwyżki budżetowej w drugiej połowie 

2007 roku ? 

 

Radna Maria Wróbel – powiedziała, że dobrze byłoby, żeby Policja poradziła sobie sama z 

zakupem samochodu, zwłaszcza, że my już współfinansujemy etat policjanta, a bardziej potrzebny 

jest zakup samochodu dla powstałego Środowiskowego Domu Samopomocy. To jest bardzo 

potrzebna sprawa i tutaj ten samochód jest ważniejszy. 

 

Wójt Gminy Ksawerów odnośnie samochodu dla SDS to będziemy występować o przyznanie w 

75% dotacji. Taki program na dzisiaj się zakończył. Pojawiają się nowe środki unijne  lub PEFRON 

i wystąpimy na pewno z takim wnioskiem. Gdybyśmy mieli wcześniej uruchomiony ośrodek to już 

byśmy mieli złożony wniosek.  Musimy się na początku przemęczyć i rozważamy możliwość 

wynajęcia samochodu dla niepełnosprawnych. W tej chwili czekamy na środki z Urzędu 

Wojewódzkiego na doposażenie tego ośrodka.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie można zostawić Policji bez samochodu 

na naszym terenie.  

 

Przewodniczący Komisji GOSiR – Henryk Nowak – powiedział, że jeżeli będzie taka 

możliwość, żeby z nadwyżki budżetowej przeznaczyć te środki, to moglibyśmy wesprzeć Policję. 

Przy czym dziś nie ustalajmy jaka to będzie kwota.  
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1)Proponowany porządek obrad. 

2) Projekty uchwał na X Sesję Rady Gminy Ksawerów. 

 

 

 

 

 


